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Protokół nr 135/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 28 marca 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

     

   

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pan Zenon Kołodziej    - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

         Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego    

         w Wieluniu 

3. Pani Anna Freus   - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu 

4. Pani Alicja Krzemień  - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

        w Wieluniu (PZD) 

5. Pani Justyna Kałuziak   - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji,

      Kartografii, Katastru i Gospodarki 

      Nieruchomościami Starostwa Powiatowego  

       w Wieluniu  

6. Pani Magdalena Wicher   - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

                                                        w Wieluniu 
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7. Pani Arleta Dobkowska ` - naczelnik Wydziału Architektury  

                                                       i Budownictwa Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu 

8. Pani Eliza Michalska-Kowalczyk - radca prawny w Starostwie Powiatowym  

                  w Wieluniu  

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

 

1. Otwarcie CXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXXXI i CXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia  

oraz przedłożenia Radzie Powiatu w Wieluniu sprawozdania z realizacji 

„Programu współpracy powiatu wieluńskiego w roku 2021 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” - temat 

sesyjny.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie określenia zakresu pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa. 

7. Zapoznanie z informacją p.o. Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o poziomie 

zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Wieluniu na dzień 31.01.2022 r. sporządzoną według stanu księgowego  

na dzień 14.03.2022 r. oraz korektą informacji o poziomie zobowiązań  

i należności na dzień 31.12.2021 r. zaktualizowaną według stanu księgowego  

na dzień 25.02.2022 r. 
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8. Rozpatrzenie wniosku w sprawie wykonania remontu drogi powiatowej Nr 4507E 

w miejscowości Wieluń, ul. Wojska Polskiego w obrębie skrzyżowania  

z ul. Kopernika (DK 45). 

9. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zawarciu umowy użyczenia sali gimnastycznej i szatni  

z Dyrektorem Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu  

na okres 10 miesięcy.  

10. Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zawarciu umowy użyczenia boiska piłkarskiego z osobą 

reprezentującą Wieluński Klub Sportowy na okres 9 miesięcy. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy użyczenia części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu z dotychczasowym biorącym w użyczenie (Wieluńskim Klubem 

Sportowym 1957) kolejnej umowy użyczenia części nieruchomości o łącznej 

powierzchni 2178 m2 z przeznaczeniem na prowadzenie zajęć na boisku do piłki 

nożnej na okres 5 miesięcy.  

12. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu  

o zwiększenie budżetu biblioteki z przeznaczeniem na zatrudnienie pracownika 

na dodatkowe 0,5 etatu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów  

w obrębie Jodłowiec.  

14. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu i Zarządu Powiatu  

w Wieluniu za 2021 r. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu  

- kontynuacja sprawy z CXXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

21.03.2022 r.  

16. Przyjęcie informacji o wnioskowanych i pozyskanych środkach budżetowych  

i pozabudżetowych przez Powiat Wieluński w roku 2021 i sposobie  

ich wykorzystania. 

17. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego za rok 2021 

- temat sesyjny.  
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18. Przyjęcie informacji z wykonania planu finansowego dochodów i wydatków oraz 

przychodów finansowanych ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19  

w roku 2021. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2022.  

23. Sprawy bieżące. 

24. Wolne wnioski. 

25. Zamknięcie CXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXXXV 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

     

  

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecni są wszyscy członkowie Zarządu. Wobec 
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powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą. 

 

         

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o 5 minut 

przerwy.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym 5 osobowym  w składzie. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał ponownie  

po przerwie spowodowaną informacją, którą Zarząd otrzymał z gminy Czarnożyły  

o przetargu. Zaproponował w punkcie 23. „Sprawy bieżące” wprowadzenie punktu 

Zapoznanie się z pismem z dnia 16.03.2022 r., skierowanym do Starosty 

Wieluńskiego, Wicestarosty Wieluńskiego i Zarządu Powiatu Wieluńskiego 

dotyczącym sytuacji mającej miejsce w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym w Gromadzicach. Zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem porządku obrad. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu).  
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXXXI i CXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

ma uwagi co do treści protokołu z CXXXI i CXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. Nikt się nie zgłosił. Zapytał kto jest „za” przyjęciem protokołu nr 131  

z CXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 131/22 z CXXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 132 z CXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 132/22 z CXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia  

oraz przedłożenia Radzie Powiatu w Wieluniu sprawozdania z realizacji 

„Programu współpracy powiatu wieluńskiego w roku 2021 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”  

- temat sesyjny. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że komisje już to omawiały, ale też ten temat jest w planie pracy Zarządu. Powitał 

naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji – pana Zenona Kołodzieja. 

Zapytał, czy pan naczelnik chciałby coś dodać do materiału. 

Pan Zenon Kołodziej - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odrzekł, że w związku z tym, że mieliśmy problemy związane z przerwami 

covidowymi nie wszystkie inicjatywy zostały zrealizowane przez podmioty 

uczestniczące we współpracy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania do przedstawionego materiału. Upewnił się, czy na komisjach zostało 

to omówione. Dodał, że jest to temat sesyjny na dzisiejszej sesji, być może tam 

będzie więcej pytań. Z uwagi na brak pytań zapytał, kto jest ”za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 836/22 w sprawie przyjęcia oraz przedłożenia Radzie Powiatu w Wieluniu 

sprawozdania z realizacji „Programu współpracy powiatu wieluńskiego w roku 2021  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie” - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 836/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie określenia zakresu pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

skarbnika o przedstawienie całej sprawy, dlaczego Zarząd musi to podjąć i z czym  

to jest związane. Uprzedził, że następną uchwałę będą podejmować na Zarządzie 

Powiatu w szczegółach jaka ta pomoc może być z tych środków przeznaczona,  

bo tu tylko jest zakres. 
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Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu przedstawił krótko 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy sformułowanie  

w zakresie posiadanych środków to znaczy, że my zadecydujemy potem ile 

przeznaczymy i jakie konta, czy jakieś sugestie odnośnie kont i tych wszystkich 

rzeczy też mamy? 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu  odpowiedział, że dlatego wpisał 

to i nawet w uchwale opracowanej przez Związek Miast Polskich w zależności  

od posiadanych środków finansowych na ten cel, a tutaj mamy w zakresie  

posiadanych środków, ponieważ, tak sobie myśli, że jeżelibyśmy tego nie określili,   

to wszyscy musielibyśmy tę pomoc udzielić, więc tutaj jest takie zabezpieczenie,  

że w zakresie posiadanych środków. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zadał następne pytanie,  

że skoro Związek Miast Polskich sugeruje jakby ograniczony zakres tej pomocy,  

to czy my nie wychodzimy za bardzo przed szereg, czy zabezpieczamy się tym 

sformułowaniem w zakresie posiadanych środków, bo jeżeli określimy taki szeroki 

zakres, to teoretycznie w każdym punkcie zobowiązani jesteśmy do pomocy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że możemy. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu potwierdził, że możemy,  

bo jest jeszcze napisane, że może zapewnić, nie musi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że są tam zapisy w tej ustawie związane z tym konfliktem zbrojnym, bodajże  

16. marca ta ustawa weszła, ona chyba teraz uległa zmianie, nie wie tego, bo nie 

śledził, ale jest taki zapis i w rozporządzeniu Ministra Edukacji, że samorząd 

zapewnia bezpłatny transport uczniom do szkół. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że stworzyliśmy 

te 12 punktów na podstawie doświadczenia trzech tygodni. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził, że trzech 

tygodni. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że przy okazji tej 

uchwały, nie wie kto wydał taką decyzję, żeby łóżka były teraz na salach 

gimnastycznych rozłożone. Zapytał, czy pan starosta wie coś na ten temat. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że pierwszy punkt jest zgłoszony w gotowości, to jest w Zespole Szkół nr 2 i tam 
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ostatnio miał naradę z dyrektorami i nie było decyzji, tylko żeby czekali, bo mamy 48h 

na to, nie było decyzji o tym, oprócz pana Dariusza Kowalczyka, żeby rozkładać 

łóżka. Dodał, że było zarządzenie, żeby przygotować się ewentualnie, bo my nie 

mamy na ten moment wiedzy ile osób przyjedzie, czy w ogóle przyjedzie, bo tutaj też 

jest problem, bo porozumienie jest zaakceptowane na 200. miejsc, gdzie został 

zobligowany przez pana wojewodę do utworzenia 200 miejsc, ale to jest  

w tzw. gotowości, a nie, że to już. Kontynuował, że te łóżka można rozłożyć w bardzo 

szybkim tempie i tutaj nie ma problemu, oprócz tego co jest u pana Dariusza 

Kowalczyka i telefonicznie, więc też mówi, żeby to wydział OiB, że jeżeli 

telefonicznie, to żeby sporządzali z tego notatkę, bo nie wiadomo kto to dzwoni i ktoś 

może się przedstawić jako z wydziału zarządzania kryzysowego wojewody, a może 

zadzwonić i zrobić chaos, i ta informacja powinna być jeszcze raz sprawdzona,  

tak trzeba działać.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, czy w tej chwili w Zespole 

Szkół nr 2 są rozłożone łóżka. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

są rozłożone łóżka i czekają, i to jest zgłoszone jako pierwszy punkt do pobytu 

uchodźców.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że w tym momencie 

chciał powiedzieć, że pan starosta jako osoba decyzyjna tutaj u nas w powiecie,  

to żeby jednak przekazał informacje dyrektorom, żeby te łóżka złożyć, ponieważ  

to dezorganizuje pracę taką codzienną szkół i jeżeli rzeczywiście, a też rozmawiał  

z kilkoma osobami na ten temat, rozłożenie takich łóżek to jest kwestia kilku godzin, 

to nie może być tak, żeby tydzień czasu była sala zajęta i uczniowie nie mieli 

normalnych lekcji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że rozumie, ale on tutaj rozmawiał, że tylko jest przygotowany dyrektor Kowalczyk, 

bo jest w każdej chwili gotowy przyjąć. Jeżeli będzie taka potrzeba, to jest w stanie  

te 50. osób w każdej chwili przyjąć i to jest jeden taki punkt i mieli przyjechać  

do Gromadzic też uchodźcy z Kartą Polaka i tam też już jest jak gdyby to rozłożone, 

ale tam to za bardzo nie dezorganizuje zajęć, bo tam jest najmniejsza grup uczniów. 

Dodał, że był tam w czwartek bodajże i rozmawiał z panią dyrektor, czy to nie 

dezorganizuje pracy, miały tam być dowiezione te łóżka dzisiaj i do Ostrówka. 

Zapytał się pana wicestarosty, czy dzwonił. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński potwierdził. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że to jest tyle, ale pan wicestarosta jest świadkiem, że mówił o tym, żeby  

nie rozkładać, bo spotkali się w czwartek i rozmawiali, że są w pogotowiu,  

ale nie rozkładamy tych łóżek. Dodał, że w każdej chwili trzeba być przygotowanym  

i logistycznie, i nie mogą czekać w kolejce, a my będziemy łóżka rozkładać, tylko 

informacja będzie wcześniej, z tego co wie, co telefonicznie też było nam 

przekazane, bo to nie było na piśmie, że w ciągu 48h, żeby przygotować salę. To jest 

spory okres czasu, żeby to przygotować. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały 

Zarządu Powiatu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 837/22  w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terenie tego państwa (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 837/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

     Pkt 7 

Zapoznanie z informacją p.o. Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o poziomie 

zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.01.2022 r. sporządzoną według stanu 

księgowego na dzień 14.03.2022 r. oraz korektą informacji o poziomie 

zobowiązań i należności na dzień 31.12.2021 r. zaktualizowaną według stanu 

księgowego na dzień 25.02.2022 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał dyrektor  

SP ZOZ – panią Annę Freus i zapytał, czy chciałaby coś dodać do przedstawionego 

materiału. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu omówiła krótko 

przedmiotowy zakres informacji. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał  

o zobowiązania, bo w ciągu roku o ponad milion zł wzrosły, czym to jest 

spowodowane - czy wzrostem wynagrodzeń, czy wzrostem kosztów działalności? 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że jeżeli 

chodzi o poziom zobowiązań w ogóle wymagalnych i niewymagalnych to oczywiście 

wzrosty, które się pojawiają wynikają również z dodatków covidowych i z tego stanu, 

także jeżeli minie stan epidemii i nie będzie dodatków covidowych, to stan 

zobowiązań jako takich w ogóle troszeczkę spadnie, ale nie ma to żadnego 

znaczenia na płynność finansową zakładu dlatego, że to było finansowane z NFZ 

(Narodowy Fundusz Zdrowia), więc w ślad za zobowiązaniami niewymagalnymi  

w tym zakresie pojawiały się należności wobec NFZ. Podsumowała, że rzeczywiście 

mają problem wynagrodzeń, miała spotkanie tj. dyrektorzy szpitali z Narodowym 

Funduszem Zdrowia i spodziewają się zwiększenia punktu wyceny procedur  

od stycznia do poziomu 1,16, potem od 1. kwietnia 4,5%, co będzie miało to wpływ 

na to, że łatwiej będzie im wyrobić ryczałt i wszystko co poza ryczałtem, również jest 

taka zapowiedź, że 4,5%, jest to niestety zbyt mało, żeby zrównoważyć wzrost 

wynagrodzeń, który się zadział w grudniu 2021r. i to musimy sobie powiedzieć, że nie 

zrównoważy się tych wzrostów. Dodała, że jeżeli chodzi o podwyżki od lipca Fundusz 

zapowiada, że tutaj będzie finansowanie tych podwyżek dodatkowym źródłem bez 

uwzględnienia tego 4,5%, oczywiście zobaczymy jak będzie, musimy tutaj 

dostosować się do tego stanu po epidemii dlatego, że zupełnie inaczej szpital 

funkcjonuje jak jest oddział covidowy, zupełnie inaczej musi funkcjonować jak tego 

oddziału covidowego nie będzie i musimy tutaj się w szybkim tempie dostosować, ma 

wrażenie, że jeszcze to się tak do końca nie zadziało chociaż pracują nad tym. 

Dopowiedziała, że oddziały internistyczne troszeczkę im się zapełniają, stan liczby 

pacjentów na poszczególnych oddziałach też im wzrasta, także aktualnie takie 

poziomy jakie osiągają to 140. pacjentów na dobę. Jest to wzrost widoczny nawet  

na oddziale dziecięcym, także zobaczymy, ale muszą też poprawić organizację 

pracy, stara się uświadamiać, że tam gdzie można to będą musieli troszeczkę 

ograniczać zasoby kadrowe, żeby ten trudny rok, dopóki nie zbilansują tego wzrostu 

w jakikolwiek sposób, różnymi drogami, zobaczą jakie będą możliwości, także tu się 

trzeba spodziewać, myśli, że za jakiś czas po rozmowach z lekarzami będzie musiała 

zrewidować plan finansowy i popatrzeć czy są w stanie w ogóle tutaj ten plan 
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finansowy, który przewiduje stratę tam bodajże w okolicach miliona zł, w ogóle 

zrealizować.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze jakieś pytania. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o wyżywienie,  

o catering. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że Werona. Dodała, że stawka żywieniowa została podniesiona, nie wie na ile  

to na jakość wpłynęło, podobno wpłynęło pozytywnie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy dietetyk jest jakiś.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła. Dodała, 

że jeżeli chodzi o żywienie to tutaj był taki pomysł pana dyrektora dotyczący 

rozszerzenia cateringu, czyli żeby pacjenci dostawali w jednorazowych 

opakowaniach posiłki, testowali to na dwóch oddziałach, tzn. to było wcześniej 

testowane, ale nie ma informacji zwrotnej jak to zostało ocenione, zarówno przez 

pacjentów itd. Poinformowała, że teraz przez tydzień przetestują na całym szpitalu, 

ale nie ukrywa, że wiąże to z racji remontu SOR-u (Szpitalny Oddział Ratunkowy), 

dlatego, że będzie im wygodniej po prostu w ten tydzień, kiedy muszą sobie 

wykorzystać przestrzeń kuchenkową wejdą w catering i zobaczą jak to wygląda, 

chociaż ma uczucia bardzo mieszane także myśli, że tutaj ewentualnie jakieś 

rozmowy z Państwem bardzo chętnie podejmie również na temat zapatrywania się 

na to, dlatego, że ma to swoje plusy i minusy. Powiedziała, że obawia się  

o temperaturę, obawia się o opakowania jednorazowe, w zasadzie odpady też ich 

kosztują coraz drożej, komunalne również, to nie będą medyczne, ale komunalne, 

ale mimo wszystko, jeżeli mają pacjentów 140. na dobę i 140. razy 3. posiłki w dwóch 

opakowaniach minimum lub trzech, to będzie potężny udział odpadów, także tutaj tak 

się waha czy rzeczywiście, poza tym to porcjowanie przyniosłoby im tylko taką 

korzyść, jak udało jej się zorientować, że chyba wyeliminowałoby „jakieś zjadanie  

z boku”. Myśli, że można to ograniczyć w inny sposób, ale to przed nimi. Dodała,  

że tak jak rozmawiała z panem z Werony, on twierdzi, że wcale na spadek kosztów  

u niego by to nie zadziałało, wręcz odwrotnie, bo przecież u nas by odeszło 

kuchenkowe rozdzielanie tych posiłków, ale u pana pakującego by doszło pakowanie 

i zgrzewanie, więc ma wrażenie, że przerzuciliby sobie między sobą te koszty, jak 

przerzucą koszty to tracą panowanie nad organizacją pracy, przypuszcza,  
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że on będzie dobrze zorganizowany, ale mimo wszystko przerzuci na nich te koszty. 

Dodała, że myśli, że muszą się tej prężności sami uczyć, żeby u siebie szukać 

lepszej organizacji pracy, także to jest temat oczywiście do przemyślenia. 

Powiedziała, że tak, ale nie wie chyba, że zostanie jakoś przekonana, ma chyba 

ograniczone przekonanie do tego, ale też nie mamy patentu na nieomylność. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o przedstawienie, jak wygląda sytuacja przebudowy SOR-u, czy przypadkiem tam  

nie będzie, bo dostał dzisiaj taką informację z jednostki samorządu terytorialnego,  

bo wiadomo, że koszty rosną, a z tego co wie, to jest tam problem ze stropem  

i czy przypadkiem koszty nie wzrosną, czy wykonawca nie będzie się domagał 

zwiększenia  wynagrodzenia? 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że biorąc pod uwagę sytuację, która jest oczywiście, jeżeli chodzi o roboty 

budowalne z jakimś wzrostem kosztów muszą się liczyć, już generalnie jakiś wzrost 

kosztów w zasadzie został zaakceptowany, to jest poziom około 200 tys. zł. Dodała, 

że jest to taki poziom, który jeszcze jakby nie zagraża ich projektowi i uważa, że jest 

tutaj możliwość przesunięcia ewentualnie w harmonogramie ze sprzętu medycznego 

i w ten sposób będą próbować amortyzować tę sytuację. Dopowiedziała,  

że spotykają się co tydzień, mają bardzo dobrego rzeczywiście koordynatora, 

inspektora nadzoru z ich strony, tzn. dwóch inspektorów nadzoru jest z ich strony,  

ale jeden wybitnie rzeczywiście widać, że reprezentuje nasz interes i tutaj kolejne 

spotkania też pokazały, że skutecznie. Poinformowała, że wyłoniona firma,  

ma wrażenie, że zna się też na rzeczy, przyjęła również do wiadomości, że my tutaj 

nie mamy więcej pieniędzy, zależy nam ogromnie na zakończeniu tej inwestycji  

i im też, i czas jest równie ważny jak pieniądz dlatego, że są to środki zewnętrzne, 

więc po przyjęciu tych informacji widzi, że zaczyna się burza mózgów na zasadzie, 

jeżeli tu się pojawia konieczność zwiększenia, bo oczywiście, że ceny tak wzrastają, 

że pewne elementy nie da się tego w żaden sposób zamknąć oczy i nie widzieć, 

także tutaj będą rzeczy droższe, ale również przy współpracy z projektantem patrzą  

z czego można zrezygnować, także tutaj te strony starają się równoważyć. Dodała, 

że poprzednie spotkanie wręcz bardzo pozytywne, bo widać rzeczywiście chęć 

współpracy i taką wolę, żeby szukać oszczędności tam gdzie jest to możliwe.  

Na ten moment na tyle ile mogą, uważa, że bardzo dobrze nad tym panują, 

aczkolwiek sytuacja jest trudna i nie lekceważą tego, kolejne spotkanie znowu  
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w środę, także widzi sens tego wszystkiego, rzeczywiście spotykają się, rozmawiają, 

wiedzą o co chodzi, w czym problem, szukają rozwiązań, konsultują z projektantem, 

żeby potem ich nic nie zaskoczyło przy odbiorze.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał, kiedy te środki  

z dotacji, które mamy przekazać szpitalowi, potrzebowaliby. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że biorąc pod uwagę właśnie wzrost kosztów po stronie szpitala będą zmieniać 

harmonogram, żeby w pierwszej kolejności te środki powiatu wykorzystywać. Dodała, 

że pierwszy etap robót budowlanych myśli, że to będzie gdzieś jeszcze miesiąc, dwa 

na pewno, także nie wcześniej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, jeśli 

pamięć go nie zawodzi, że te środki covidowe, które my mamy prawdopodobnie 

muszą być wykorzystane chyba do końca czerwca tego roku. Zapytał, czy pan 

wicestarosta pamięta coś na ten temat. Trzeba to sprawdzić. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dodał, że chodzi jeszcze     

o spisanie umowy. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała,  

że wezmą to pod uwagę, żeby nie było z tym żadnego problemu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, że tak mu 

się kojarzy, że one były przesuwane do końca roku. 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński dodał, że tam jest jeszcze 

temat tego przetargu gdzie jesteśmy związani ofertą na ten rok na wyposażenie.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że mieli 

ściśle dookreślone tak naprawdę z czego te środki, bo jest harmonogram oczywiście 

i tutaj była część budowalna. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dodał, że spotkają się z panią 

dyrektor. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że dobrze, bo harmonogram i tak będą aktualizować, czekają bo wnioskowali  

o wydłużenie terminu realizacji inwestycji, nie mają jeszcze odpowiedzi w tym 

względzie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

jeszcze z członków Zarządu ma jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził,  

że Zarząd zapoznał się z przedmiotową informacją.  



15 
 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją p.o. Dyrektora SP ZOZ 

w Wieluniu o poziomie zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 31.01.2022 r. sporządzoną według stanu 

księgowego na dzień 14.03.2022 r. oraz korektą informacji o poziomie zobowiązań  

i należności na dzień 31.12.2021 r. zaktualizowaną według stanu księgowego  

na dzień 25.02.2022 r.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu do czasu zakończenia sesji Rady Powiatu 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje w składzie  4 osobowym 

(nieobecny Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu). 

 

 

Pkt 8 

Rozpatrzenie wniosku w sprawie wykonania remontu drogi powiatowej  

Nr 4507E w miejscowości Wieluń, ul. Wojska Polskiego w obrębie 

skrzyżowania z ul. Kopernika (DK 45). 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał kierownika 

PZD w Wieluniu – panią Alicję Krzemień. 

 

 

Do posiedzenia Zarządu Powiatu dołączył Pan Henryk Wojcieszak – członek 

Zarządu. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że zostało to pismo złożone i z tego, co pamięta jest to sprawa, o której można 

powiedzieć, że byliśmy informowani, ale ze względu na to, że było w ten sposób  

to zrobione, że próbowaliśmy własnymi środkami jakoś to robić, ale w tej chwili 

wynika z tego, że trzeba to zrobić bardziej gruntownie, aby to zastoisko zlikwidować 

całkowicie. Zapytał, czy musimy, wtedy prosić Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych  

i Autostrad o wejście w ich pas.  

 Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że nie 

dochodzilibyśmy do krajówki, bo tak by było najlepiej, położyć, sfrezować, bo woda 

idzie w kierunku, ale pytali się Generalnej i nie zezwolą odprowadzić tamtej wody. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy to jest 

sam róg.  

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że to jest 

tutaj troszeczkę wcześniej jak się zaczyna ten prawoskręt, to przed tym 

prawoskrętem. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu dopytał, czy przed.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy tam nie ma 

studzienki żadnej.  

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu odrzekła, że studzienka 

jest w stronę szkoły. Dodała, że chcieli do tej studzienki sprowadzić, nawet była 

niwelacja robiona, ale wysokościowo nie da rady. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zapytał, czy to jest na tym 

prawoskręcie, czy nie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że przed prawoskrętem. 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu potwierdziła, że przed 

prawoskrętem. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu jeszcze raz dopytał czy przed, czy na? 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że przed, jak 

się zaczyna ten prawoskręt, to tam jest na 20. metrach gdzieś chyba, tam jest taki 

dom ładny, otynkowany i ciągle wnioskodawca informuje, że niszczy elewacje  

i oczywiście mieszkańcy też. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu dopytał przy którym numerze.  

W którym miejscu?  
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Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu wyjaśniła położenie. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu odpowiedział, że tu jest studzienka. 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu wyjaśniła, że to nie jest 

studzienka, studzienka idzie tam dalej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to może być studzienka telekomunikacyjna 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu kontynuowała, że byli tam 

panowie, w tamtym roku mieli to zrobić. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu wtrącił, że na wprost wjazdu jest 

kratka. 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu wytłumaczyła,  

że to nie da rady do tej studzienki na pewno, bo robili niwelację. Dodała, że jedynie 

jeszcze, to dzisiaj taka propozycja padła, nie wie, czy to wyjdzie, musieliby wziąć 

jakiegoś wykonawcę, żeby to zobaczył, za krawężnikiem, żeby ułożyć jeszcze taki 

peszel i pod krawężnikiem wyciąć, ale nie wie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zaproponował, że można by zrobić 

przy krawężniku, puścić jedną kostkę obniżoną. 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że tak 

myśleli, ale ta woda nie pójdzie pod górkę, było to sprawdzane.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to już 

byłoby wtedy zrobione, co planowali, dlatego stąd jego pytanie, co z drogami 

krajowymi, bo rozważali ten problem. 

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu dopytał o przeciągnięcie studzienki 

bliżej skrzyżowania. Czy nie ma takiej możliwości? 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że z tej 

studzienki musieliby się i tak wpuścić z tą wodą do krajówki, bo tam przy 

skrzyżowaniu z drogą krajową już na ul. Kopernika jest studzienka. 

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał, czy one nie są połączone 

ze sobą. 

 Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że nie. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, że dlatego 

to poszło w tamtą stronę. 
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Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu wtrąciła, że to jest  

w ramach Szlaku Bursztynowego, to już jest tyle lat. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że 10 lat 

temu.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu przeprosił i powiedział, że przecież 

chyba to nie jest pierwsza taka sytuacja, że woda pod górkę nie poleci. Zapytał,  

czy nie ma możliwości z krajówką dojść do porozumienia.  

 Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu wyjaśniła, że trzeba było 

na etapie robienia projektu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak  

w tamtym momencie, ale że pamiętamy jakie stawiają nam wymogi itd., że to koszty  

są nieporównywane do inwestycji. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zapytał, czy ci Państwo mają 

pozwolenie na spuszczanie do rynny wody opadowej. 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że wszystkie na ul. Wojska Polskiego są tak położone, że te rynny są wyprowadzane 

na chodnik i jest położona tak zaniżona kostka. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu wtrącił, że wszystko spływa na drogę  

i zapytał czy to jest nasza wina, że z tych budynków z powierzchni dachów spływa 

woda na drogę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że przypuszcza, 

że nie.  

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, że nie ma odbioru,  

ani jeden budynek nie ma odbioru, z wszystkich tych trzech budynków idzie  

na drogę, krawężnik jest położony ze spadem w stronę drogi i wszystko spływa  

na drogę. 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu potwierdziła, że tak  

są wszystkie ułożone na ul. Wojska Polskiego te budynki. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zasugerował, że poprosiłby ich  

o zabranie wody z budynków. 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu uznała, że wszystko 

dobrze tylko teraz tak, jak ma rynnę, to co, by musiał gdzieś odprowadzić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to wchodzi ze zbiornikiem nawet.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopytał, czy odprowadza 

się na drogę. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu odpowiedział, że nie może 

odprowadzać tej wody. Dopytał, czy może odprowadzać na drogę? 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu odrzekła, że nie, ten 

budynek jest przy samej granicy, ta rynna tak naprawdę już jest. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu wtrącił i zapytał, dlaczego na przykład 

nie jest rynna puszczona wzdłuż u góry w drugą stronę i odprowadzona.  

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że to chyba 

musiałby spadek dachu ktoś chyba inny zrobić. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu odpowiedział, że nie, rynnę, to się robi 

spadek.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że to trzeba byłoby 

zapytać jakiegoś eksperta od spraw budowlanych, bo to jest Prawo budowalne  

i na pewno jest jakieś rozwiązanie.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu odrzekł, że wszystkie tu są budynki  

i mają rynny wyprowadzone, nie ma nikt wpuszczonej do ziemi, niezrobiona jest 

żadna opaska budynku, nieodprowadzona jest woda na posesję ani nigdzie, tylko 

jest puszczona na drogę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jakie 

rozwiązanie.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, że by poprosił ich  

najpierw o zabezpieczenie swojej wody opadowej z budynków, odprowadzenie  

jej do zbiornika i wtedy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, że jeżeli  

ta woda nie schodzi z opadów atmosferycznych, które są i ona jest na ulicy. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu wtrącił, że oni sami dolewają tej wody.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu kontynuował, że jeżeli studzienka jest 

w bramie i są potem dwa, trzy budynki, wszystkie trzy budynki mają rynny 

wypuszczone na chodnik. 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu poinformowała, że to już 

tak było przed remontem naszej drogi dodając, że rozumie.  
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Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, żeby coś zmienić  

i jeszcze jeżeli mają żądania, żeby coś zmienić to właśnie trzeba zacząć od siebie,  

a nie oni dolewają i my mamy zabezpieczyć wodę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odrzekł, że może tak 

odpiszmy, że te zastoje spowodowane są dolewaniem wody.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu dodał, że nie, zastanawiamy się,  

ale nasza propozycja jest taka, żeby pierwszą odprowadzić wodę z budynków. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że odpowiedzieć tak 

można, ale musimy mieć 100% pewności.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że nie 

można. Z jego wiedzy, to co słusznie podkreślił pan Jurdziński, jak dostaje ktoś 

pozwolenie na budowę, to jest zawsze w decyzji, w projekcie, że wody trzeba 

zagospodarować we własnym zakresie. 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu potwierdziła i dodała,  

że jeszcze jest chyba tak taki zapis, bo wie jak robili drogę w Mokrsku, to wójt wprost 

mówił, jeżeli jest w drodze kanalizacja deszczowa, to ci mieszkańcy powinni się 

włączyć do tej kanalizacji deszczowej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak 

ale …. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zapytał, czy jest kanalizacja 

deszczowa na ul. Wojska Polskiego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. Dodał,  

że jest też taki zapis, o którym pani Alicja Krzemień mówi w Prawie budowlanym. 

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zapytał, to czemu oni nie są 

podłączeni.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odczytał treść zapisu 

dotyczącego kwestii odprowadzenia wód opadowych z posesji: Należy pamiętać,  

że obowiązujące prawo budowlane nakłada na właścicieli posesji obowiązek 

zagospodarowania wód deszczowych tak, by ich odpływ nie naruszał stosunków 

wodnych na działkach sąsiednich. Dlatego też zagospodarowanie wody deszczowej 

należy zapewnić w obrębie swojej działki. To obowiązek, o którym nie wszyscy 

wiedzą lub pamiętają. W myśl obowiązującego prawa spływ deszczówki z posesji  

nie może być kierowany na sąsiednie działki, ani również na drogi publiczne. Wodę 

opadową należy zagospodarować na własnym terenie nieutwardzonym, do studni 
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chłonnych lub zbiorników retencyjnych zlokalizowanych na terenie własnej 

nieruchomości.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że tam później 

jest ten przepis, który mówi, że jest kanalizacja deszczowa. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu odpowiedział, ale to nie możemy 

wykonywać my odprowadzenia z budynku. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze, ale to jeżeli jest tak, to w myśl tego Prawa budowlanego. 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu dodała, że jeszcze  

z pracownikiem wydziału porozmawia, który jest tam w tym Prawie wodnym 

obeznany.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że to by trzeba było 

zrobić, nie tylko w tym miejscu, ale wzdłuż całej tej ulicy. 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu odrzekła, że tam jest 

większość.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trzeba 

by było do wszystkich wysłać taką informację.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu kontynuował, że w związku  

z problemem, odprowadzeniem wody na drodze i z wnioskiem mieszkańców prosimy 

o uregulowanie stosunków wodnych.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w innym 

przypadku Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego się zajmie takimi sprawami, 

może nakładać. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu odpowiedział, że wnioskodawcy 

napisali pismo, a pierwszy budynek są wyprowadzone rynny i skądś  

ta woda się bierze tam i stoi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu skierował się do pani 

Krzemień, że można napisać tę pierwszą część z jej pisma, ale powołując się  

na Prawo budowlane, należy uregulować najpierw wodę opadową w celu 

wyeliminowania tego zastoiska wody. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu wtrącił, że wtedy będzie można 

określić jak będzie wyeliminowane, to wtedy określimy sposób, co z tym zrobimy.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu poprosił, że jeszcze raz o ten 

początek, bo nie za bardzo zrozumiał, co tam jest i szuka tego. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odczytał treść pisma 

kierownika PZD dodając, że wobec tego informuje, że należy zagospodarować wodę 

pochodzącą… 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że w pierwszej 

kolejności trzeba zagospodarować wody opadowe z budynków mieszkalnych 

znajdujących się przy tej ulicy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

a następnie zostanie zwrócona uwaga, czy ta sytuacja będzie miała miejsce i należy 

powołać się na Prawo budowlane.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to tylko wysyłamy 

do nich, czy do wszystkich właścicieli.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie, do wszystkich.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu wtrącił, że do sąsiadów.  

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu dodała, że wojnę 

rozpętamy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że przyjdą do nas tutaj na pewno, ale to trudno, jak wszystkich mamy traktować 

jednakowo to będziemy traktować wszystkich jednakowo. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” takim rozwiązaniem.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o przygotowaniu odpowiedzi informującej, iż Powiatowy Zarząd Dróg w Wieluniu  

w roku 2021 zlecił wykonanie pomiarów wysokościowych ul. Wojska Polskiego  

w celu zlikwidowania zastoiska wodnego w obrębie skrzyżowania poprzez wykonanie 

dodatkowej studzienki i wykonanie ścieku przykrawężnikowego. Wykonane pomiary 

jednoznacznie wykazały, że nie zostanie zlikwidowane zastoisko wody we wskazany 

powyżej sposób. Wobec czego informuje się, że w pierwszej kolejności trzeba 

zagospodarować wody opadowe z budynków mieszkalnych znajdujących się przy tej 

ulicy (powołując się na przepisy Prawa budowlanego), a następnie zostanie 

zwrócona uwaga, czy ta sytuacja będzie miała nadal miejsce. Pismo należy wysłać 

do wszystkich właścicieli budynków przy ww. ulicy (głosowało 5 członków Zarządu). 
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Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu kontynuując temat zapytał, czy nie 

można zlecić, aby tym tematem zajął się Inspektorat Nadzoru Budowlanego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że jeżeliby usunęli dodając, że może nawet nieświadomie, a po co od razu 

Inspektorat, ale jeśli będą się upierać, to wtedy skierujemy.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu powiedział, że nie chodzi o to, żeby 

karać, ale uświadomić.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że my ich 

uświadomimy.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że ma jeszcze jeden 

wniosek odnośnie przełomów na drodze Turów-Wieluń, bo coraz bardziej się 

zapadają odnośnie budowy ścieżki rowerowej. Zaproponował, aby może 

porozmawiać z tą firmą.   

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu zapytała, czy chodzi  

o odcinek Wieluń-Turów. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu potwierdził, przy ścieżce rowerowej 

zostały przeciski zrobione, to się pozapadało i jest coraz gorzej. Dlatego trzeba 

porozmawiać z tym panem, żeby to zostało poprawione.   

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że pewnie, bo to on zlecił wykonanie przecisków firmie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że kiedyś już o to pytał, 

kto był inicjatorem wykonania nawierzchniowego przekucia na wprost tej drogi, która 

prowadzi do pomnika Powstania Styczniowego, do lasku na ul. Wojska Polskiego.  

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu zapytała, czy to nie jest 

wcześniej przy ul. Grota Roweckiego. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jak się nazywa ta droga  

z kostki brukowej.  

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu poinformowała, że jest to 

ul. Dębowa.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że na wprost tej drogi jest 

wykonane niestety nie przekłucie pod powierzchnią asfaltu tylko zostało w połowie 

asfaltu wykonane takie przejście.  

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu wyjaśniła, że dawali 

zgodę, bo była zgoda na przecisk, to było przyłącze do kanalizacji deszczowej i tam 

jest kamień wapienny. Też zwrócą uwagę i ma to poprawić.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, aby też to poprawić,  

bo zaczyna się coraz głębiej zapadać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pani 

kierownik, aby przyjęła te wnioski do realizacji. 

Pani Alicja Krzemień - kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że dobrze.  

 

 

Pkt 9 i 10 

Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zawarciu umowy użyczenia sali gimnastycznej i szatni  

z Dyrektorem Powiatowego Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu 

na okres 10 miesięcy. 

 

Przyjęcie informacji Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zawarciu umowy użyczenia boiska piłkarskiego z osobą 

reprezentującą Wieluński Klub Sportowy na okres 9 miesięcy. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Kałuziak z-cę naczelnika wydziału geodezji i zapytał, czy sprawa jest prosta,  

czy skomplikowana? 

 Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że sprawa 

bardzo prosta, to jest przyjęcie informacji, to jest pierwsza umowa z Powiatowym 

Młodzieżowym Domem Kultury. 
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 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy całościowo  

do tych punktów możemy podejść.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak.  

 Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała,  

że całościowo możemy tylko do dwóch w sensie. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, skąd oni  

to wyliczyli, jak oni wyliczyli za ten prąd taką kwotę i jeszcze jej nie zaktualizowali. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że on się tutaj  

nie „czepia” tej kwoty tylko się „czepia”, że jest stara 2,24 zł, a teraz są nowe ceny  

i też jest 2,24 i dlatego.  

 Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że zgodnie  

z umową to jest umowa zawarta we wrześniu ubiegłego roku, zaraz się kończy  

w czerwcu, więc będzie aktualizacja. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że to jest jedna,  

a druga jest … 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

aby wrócić do tych dwóch punktów, w których jest przyjęcie informacji.  

 Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odrzekła, że w dwóch 

punktach jest przyjęcie informacji. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy tutaj 

członkowie Zarządu zastrzeżeń nie mają. Nikt się nie zgłosił.  

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że to jest 

Powiatowy Młodzieżowy Dom Kultury i WKS 1957. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czemu oni tak 

zawierają tę umowę z panem Krzysztofem, z panem jakimś tam, a nie z klubem 

sportowym. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że z reprezentującym, musi mieć upoważnienie. 

 Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że on 

jest chyba w zarządzie. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że tak 

naprawdę w jednej umowie tylko, że to jest umowa pierwsza zawarta i nie możemy 

nanosić w niej poprawek i ona jest tak niefortunnie zawarta tylko na osobę fizyczną, 

bez reprezentacji, więc tak nie powinno być, ale ta umowa się kończy w czerwcu,  

to w czerwcu będziemy o tym pamiętać, żeby zwrócić uwagę przy kolejnej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że musimy to później uporządkować, poprosił, żeby o tym pamiętać i zwrócić już się 

pismem, jeżeli to będzie kolejna osoba to na jakiej podstawie, żeby były osoby 

upoważnione przez klub do zawierania umów. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu dodał, że może jakieś upoważnienie. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził, że tak 

właśnie o tym mówi. 

 Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że tak tylko,  

że tutaj jest właśnie to, ponieważ jest przyjęcie informacji, że Zarząd nie może 

modyfikować tej treści. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu odrzekł, że możemy nie przyjąć tej 

treści.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaproponował, że można 

ewentualnie podłączyć pod tę umowę to upoważnienie wystawione przez klub  

i to będzie takie przynajmniej, taka „proteza”. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu wtrącił, że jakiś ślad. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że reprezentacja 

jest. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu kontynuował, tak, żeby była 

reprezentacja, taka jest jego propozycja. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu skierował się do pani 

naczelnik, że tak prosi, żeby pismem informującym, bo te miesiące bardzo zlecą,  

a później umknie.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy kluby sportowe nie 

są w KRS wpisywane? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że nie 

wszystkie. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu odpowiedział, że są w większości,  

te co dotacje… 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że wystarczy tam 

sprawdzić kto reprezentuje. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że musi 

sprawdzić i wydruk zrobić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że umowę, 

musi mieć wyciąg. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński kontynuował,  że ze statutu 

wynika kto może reprezentować, czy prezes czy ktoś inny. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu dodał, że to odnośnie też tutaj pana 

Nowakowskiego, to co rozmawialiśmy, że też „zawarcie umowy użyczenia sali  

z panem Nowakowskim Dyrektorem”, powinno być z PMDKiS reprezentowanym 

przez, a nie z panem. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się z tym. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że to było 

użyczenie między Powiatowym Młodzieżowym Domem Kultury i Sportu 

reprezentowanym przez Jerzego Nowakowskiego. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, że my mamy odwrotnie.  

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, czy inny materiał. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu przeczytał „Przyjęcie informacji  

o zawarciu umowy użyczenia sali gimnastycznej i szatni z panem Jerzym 

Nowakowskim Dyrektorem…” 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że w umowie 

jest dobrze. 



28 
 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odrzekła, że to jest w opisie  

na ramce, ale w umowie jest prawidłowo. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem tych informacji zawartych w punkcie 9 i 10. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu o zawarciu 

umowy użyczenia sali gimnastycznej i szatni z Dyrektorem Powiatowego 

Młodzieżowego Domu Kultury i Sportu w Wieluniu na okres 10 miesięcy (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu o zawarciu 

umowy użyczenia boiska piłkarskiego z osobą reprezentującą Wieluński Klub 

Sportowy na okres 9 miesięcy (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy użyczenia części nieruchomości Powiatu Wieluńskiego  

- dot. wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu z dotychczasowym biorącym w użyczenie (Wieluńskim Klubem 

Sportowym 1957) kolejnej umowy użyczenia części nieruchomości o łącznej 

powierzchni 2178 m2 z przeznaczeniem na prowadzenie zajęć na boisku do piłki 

nożnej na okres 5 miesięcy.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, wracając 

do punktu 9, że w tej chwili ta umowa użyczenia z tego, co mu dyrektor  

tej sali gimnastycznej przekazał, w związku z przygotowaniem, gotowością przyjęcia 

uchodźców to ona jest jak gdyby w zawieszeniu, ale to on się już porozumiał z tymi 

osobami. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że WKS 

1957 wynajmuje boisko, to tylko tam dyrektor Powiatowego Młodzieżowego Domu 

Kultury i Sportu wynajmował salę sportową, on wynajmował salę gimnastyczną  

a tutaj WKS wynajmował, użyczał boisko. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że się 

tutaj pomylił. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że ta umowa 

będzie do sierpnia. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jak tę kwotę 

wyliczyli. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jest pan 

dyrektor, czy nie ma.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że jest właśnie pan 

reprezentujący.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że on jest 

prezesem. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że z Wieluńskim 

Klubem Sportowym reprezentowanym przez pana i trzeba by było faktycznie  

to sprawdzić czy tak jest, skąd to wynika. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że dobrze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tutaj 

jest uwaga. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że zawsze 

możemy poprosić o wyjaśnienie tej kwoty. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w umowie jest dobrze tylko jest w tym, a odwrotnie powinno być.  

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odrzekła, że tutaj możemy 

wprowadzać modyfikacje, więc tutaj możemy im napisać jak wyglądać powinno. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że prosi tę umowę 

poprawić. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała,  

że oczywiście. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu dodał, że to wynika pewnie  

z tego, że on jest odpowiedzialny za to i dlatego tak jest. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że sprawdzi 

pod względem prawnym, czy to ma znaczenie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, czy podejmujemy tę 

uchwałę, czy przekładamy ją na później do wyjaśnienia.  

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że zależy 

jak bardzo kwotę mamy wyjaśnić. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pierwsze 

strony jakie mu się otworzyły, gdzie są boiska treningowe i to bez oświetlenia,  

a z oświetleniem to jest 50zł różnicy. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu poprosił, aby podał kwotę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, czy jest większa 

kwota u nas.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odrzekł, że powinna być 

większa. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że 2 zł za godzinę? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że to świeci tam 

trochę, niech to policzą, żebyśmy nie zarabiali, ale i nie dokładali. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu podsumował, że wniosek jest 

taki, stawia taki wniosek, żeby sprawę zostawić w toku. 
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zadał pytanie, czy to oświetlenie 

nie jest liczone nam cały czas. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu odpowiedział, że tylko chyba 

w porze jesienno-zimowej, a wiosennej to już chyba.. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, od której to mają. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że od godz. 

16.00 do godz. 19.00, 3 h. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, czyli 6,72 zł razy ile 

jest dni w miesiącu z sobotami to nawet więcej 26 lub 27.  

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że od 

poniedziałku do piątku 20 dni roboczych plus 4 soboty to minimum 24 dni. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dodał, czy oni będą włączać  

w ogóle, od 1. kwietnia do 31. sierpnia to nie będą włączać, od godz. 16.00 do godz. 

19.00 na pewno nie włączą tego. Zapytał, czy umowa jest do 31. sierpnia. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział,  

że przegłosowujemy tę chwałę. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że trzeba zwrócić 

uwagę, żeby policzyli.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 838/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia części 

nieruchomości Powiatu Wieluńskiego (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 838/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 12 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu  

o zwiększenie budżetu biblioteki z przeznaczeniem na zatrudnienie pracownika 

na dodatkowe 0,5 etatu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał dyrektor 

Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu – panią Magdalenę Wicher. Powiedział, 

że pani dyrektor zwróciła się z pismem, wcześniej zwracała się do niego i rozmawiali, 

pani dyrektor przedstawiła mu osobiście argumenty takie, żeby jednak zwiększyć  

to 0,5 etatu, bo to będzie jak gdyby sprzyjało jeszcze lepszemu wizerunkowi 

biblioteki, która będzie się starała, aplikowała o różne środki zewnętrzne, a takiej 

osoby brakuje i tam jeszcze był pomysł, ale w tym rozmawiali o tym pomyśle, to też 

brakuje składu osobowego. Dodał, że pani dyrektor nie musi zmieniać statutu,  

bo w statucie ma zapewniony ten etat, tylko tu głównie chodzi o środki finansowe, 

żeby te środki finansowe zwiększyć. Zwrócił się do pani dyrektor z pytaniem,  

czy liczyła ile to będzie, na ten 0,5 etatu się zwiększy budżet jednostki. 

 Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli było by zatrudnienie od 1. kwietnia to 23 000zł 

wszystkich kosztów.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odrzekł, że w sprawozdaniu  

za ten rok co teraz jest budżet biblioteki był 300 000zł, wykonanie 300 000zł,  

nie wie ile tam zostało na koncie, zostało troszeczkę, ale teraz już mamy 340 000zł  

i jeszcze 23 000zł, czyli 360 000zł, czyli 60 000zł więcej. Poinformował Zarząd,  

że 60 000zł więcej, czyli budżet biblioteki zwiększamy o 20%, bo tych 23 000zł  

na razie nie ma w budżecie, jest 340 000zł.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy znajdziemy te środki.  
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 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że jeżeli mamy 

dołożyć 23 000zł, to trzeba będzie dołożyć i koniec, będą zabrane z poręczeń  

ze szpitala, bo z innych środków nie widzi, żeby były wzięte. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że i tak 

by musieli te środki w obecnej sytuacji… 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dodał tylko, że wszystko bierze 

z tych poręczeń. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze, do decyzji. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ten system Alma, 

to co teraz będzie, rozumie, że o to było aplikowane, że mamy to przyznane,  

bo mamy teoretycznie za darmo jako te trzy województwa, to wszystkie te biblioteki 

jednostek samorządu terytorialnego mogą sobie z tego korzystać za darmo. Zapytał 

czy to coś nam, może źle powie, że szczególności to pewnie nie będzie,  

bo to będzie wszystko w chmurze utrzymywane, czyli pani nie musi pilnować  

na komputerze, nawet jak się zepsuje, to też to gdzieś tam będzie w powietrzu 

wisieć.  

 Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu poinformowała, że za darmo to będzie przez pewien czas. Dodała,  

że nie mają jeszcze za bardzo wiedzy jak to będzie funkcjonować, ponieważ 

troszeczkę nie do końca była przekonana, żeby aplikować do tego programu,  

ale nasze województwo łódzkie bardzo… 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że wydzwaniali tutaj. 

 Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu powiedziała, że to był trudny czas i w końcu przystąpiła, ale to jest 

troszeczkę wielka niewiadoma, myśli, że podczas wdrażania będzie sporo pracy  

i przez jakiś czas, chyba do 2025 roku ma być za darmo, ale obawia się, że potem  

i tak będzie płacić, więc ten system nie wie, czy się sprawdzi. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do kwestii,  

że jesteśmy w jakiś tam sposób związani z Biblioteką Narodową, o czym kiedyś 

rozmawiali.  

 Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu odrzekła, że to jest jeszcze inny proces.  
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 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że wie, ale to,  

że jesteśmy powiązani to może nam za darmo będą udostępniać nadal? Nie 

wiadomo? 

 Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu odpowiedziała, że ta Alma ma być do 2025 za darmo, a potem, jak zna 

życie, będzie płatna, bo to zazwyczaj jest tylko na krótki czas, ale z Biblioteką 

Narodową trudne były rozmowy, oni twierdzą, że „czy zna pani swój budżet, swojego 

organizatora w roku 2026?” i po prostu takie były rozmowy dość trudne. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Dybce. 

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zapytał, czy te 23 000zł to jest sama 

pensja tej osoby. 

 Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu odpowiedziała, że za połowę etatu. 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dopytał, czy z narzutami 

wszystkimi? 

 Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu potwierdziła, że tak, wszystko. Dodała, że zależy jej żeby miała,  

bo ma w tej chwili 2,5 etatu merytorycznego, jeśli chodzi o pracowników biblioteki  

i zawsze taki pracownik na pół etatu, powie wprost, nie zagrzeje na długo miejsca  

i ma ten problem, że co rusz z tą połówką ma jakieś zawirowania, więc to też mając 

człowieka na całym etacie jest pewna stabilizacja, można spokojnie planować różne 

rzeczy. 

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zapytał, czy to jest dodatek do tej 

połówki, tak żeby była całość. 

 Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu potwierdziła, tak, żeby były całe. Dodała, że prawda jest taka,  

że wiadomo są urlopy, są zwolnienia lekarskie, ma kadrę, gdzie są same panie, 

wiemy jak to wygląda, gdzie są dzieci, gdzie jest rodzina z reguły panie biorą sobie 

na barki różne tematy, typu dziecko jest chore, artystycznie rozwijają się dzieci jej 

pracowników i tak to jest, że z reguły mamy biorą na barki takie sprawy, więc ostatnio 

miała jednego pracownika przez prawie miesiąc. 

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zapytał, że to wychodzi 2 555zł 

miesięcznie.  
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 Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu potwierdziła. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tak  

w zaokrągleniu, bo tak jakby się uparł to 22 500zł, bo tam były 30 000zł podzielić  

na 12 miesięcy to jest 2 500zł. 

 Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu poinformowała, że ona to policzyła od 1. kwietnia. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopytał, czy brutto 4 200zł? 

 Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu powiedziała, że teraz… 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odrzekł, że skoro 2,5 etatu  

to wcale tak… 

 Pani Magdalena Wicher - dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej  

w Wieluniu powiedziała, że to są ZUS-y to jest wszystko. 

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu odrzekł, że to jest ponad 5 000zł. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że to co pani 

zakładała od stycznia 30 000zł podzielić na 12 miesięcy to jest 2 500zł. 2 500zł razy 

2,5 etatu to jest 5 000. Dodał, że jakby się uparł to można pani dyrektor zarzucić,  

że 500 zł zaokrągliła, bo można policzyć, że 2 500zł razy 9 to jest 22 500zł,  

ale 22 500zł a 23 000zł to różnica jest co najmniej skromna.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku pani dyrektor. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu  

o zwiększenie budżetu biblioteki z przeznaczeniem na zatrudnienie pracownika  

na dodatkowe 0,5 etatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów  

w obrębie Jodłowiec.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że uwag 

ze strony naszych wydziałów nie było. Poprosił panią naczelnik Arletę Dobkowską. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy decyzja Zarządu  

ma wpływ na to w ogóle.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie ma żadnego, co omówił.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu potwierdził.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jak podejmą 

decyzję pozytywną to będzie taki argument, że przecież Zarząd Powiatu pozytywnie 

ocenił.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jak 

podejmiemy negatywnie, to jeżeli komuś zależało na tej zmianie, to jest w dwie 

strony.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dodał, że to może się wstrzymać.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że później 

niech się wydział wypowie.  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik wydziału Architektury i Budownictwa 

omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że to jest nieczytelne  

z tej mapy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że słabe 

są oznaczenia, ale ma ten materiał w papierze, więc można zobaczyć.  
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Pan Jakub  Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że kiedyś pan 

burmistrz planował strefę przemysłową w tym rejonie.  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że na chwilę obecną nic jej nie wiadomo na ten temat. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że tam 

jest teren przeznaczony i jako teren inwestycyjny miał być, ale czy coś się zadziało  

w planie przestrzennego zagospodarowania…  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wtrącił, czy tam nie miała sięgać 

Łódzka Strefa Ekonomiczna.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że chyba na Fabryczną, a tam nie powstała.  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik wydziału Architektury i Budownictwa 

podkreśliła, że tutaj chodzi o ochronę terenów niezurbanizowanych, czyli tereny 

rolne, pastwiska.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarząd dodał, że pozostawienie w tym stanie, 

co jest. 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik wydziału Architektury i Budownictwa 

dopowiedziała, że niezurbanizowanych.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że nie wolno tam 

budować.  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że nie, zgodnie z założeniami tego projektu.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jeżeli nie ma dalszych pytań to przechodzi do podjęcia uchwały. Zapytał, kto jest 

„za” podjęciem uchwały. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że się wstrzymuje.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”, 

nikt nie był „przeciwny” podjął uchwałę Nr 839/22 w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów  

w obrębie Jodłowiec (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 839/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 14 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu i Zarządu Powiatu  

w Wieluniu za 2021 r. 

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że zostały 

zrealizowane  uchwały, zarówno Zarządu jak i Rady, były tam gdzieś przesunięcia 

ale później to było, o ile dobrze pamięta, przesuwane przez Radę Powiatu  

i zostały te wszystkie zaplanowane prace zrealizowane. Zapytał, czy ktoś ma jakieś 

uwagi. 

 Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu dopytał, czy dobrze rozumie,  

że to wszystko będzie ujęte w raporcie o stanie powiatu. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu powiedział, że przynajmniej 

Rady Powiatu, bo nie wie, czy uchwały Zarządu Powiatu w ubiegłym roku były, 

przyzna się szczerze, że chyba nie. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że później, w czerwcu. 

Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu dodał, że w raporcie o stanie 

powiatu to chyba jest. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu dopytał czy Rady Powiatu,  

nie Zarządu? 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że Rady.  

Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu powiedział, że Zarządu to chyba 

nie, bo byłoby chyba zdecydowanie więcej tych materiałów, tak mu się wydaje.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu i Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za 2021 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu  

- kontynuacja sprawy z CXXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

21.03.2022 r. 

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy wszyscy 

zapoznali się z opinią, czy nie. Powiedział, że zgłosi taki wniosek na następnym 

posiedzeniu Zarządu i przedyskutujemy to, bo tutaj po pierwsze zgłasza starosta  

i nie chce, żeby tu nie było jakiegoś deliktu prawnego itd., musimy to przygotować, 

usiądą z panem wicestarostą i porozmawiają, i będą przedstawiać, bo tak jak mówi, 

żeby tu nie było żadnego deliktu prawnego, żeby ktoś to później gdzieś tam nie...  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jest nadzór  

od tego, najwyżej nadzór uchyli tę uchwałę i koniec. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, że to jest  

jest też publikowane. Dodał, że uchwał Zarządu nie wysyła się. Powiedział,  

że obiecuje, że to zgłosi i przedyskutuje z panem Krzysztofem Dziubą.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że zależy od pana 

wicestarosty.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że dobrze.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem sprawy, że sprawa jest w toku.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 2 głosach „za”, 3 głosach „wstrzymujących 

się”, nikt nie był „przeciwny” podjął decyzję o pozostawieniu sprawy pn.: „Podjęcie 

uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu - kontynuacja 

sprawy z CXXXIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 21.03.2022 r.”, 

jako sprawę w toku i rozpatrzeniu na kolejnym posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, co pan starosta obiecuje. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że zgłosi ten wniosek i jeszcze przedyskutuje, żeby było wszystko w porządku.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że już teraz  

nie rozumie, że jeżeli my zgłaszamy taki wniosek to jest niedobrze, a jak starosta 

zgłosi to jest dobrze, mowa o tym poprzednim. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tutaj 

jest napisane w tej opinii prawnej. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński  zaznaczył, że nie zgadza 

się z tą opinią prawną.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy mają 

dyskutować jeszcze. Podkreślił, że wnioskodawca mówi, że nie.  

 

 

Pkt 16 

Przyjęcie informacji o wnioskowanych i pozyskanych środkach budżetowych  

i pozabudżetowych przez Powiat Wieluński w roku 2021 i sposobie  

ich wykorzystania. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że informacja została przekazana, środki pozyskane w 2021 roku, kwota jest  

określona i to jest blisko 68 mln zł, a wykorzystanych jest blisko 27 mln zł, dokładnie 
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67 802 419,93zł, a wykorzystanych 26 689 047,50 zł. Zapytał, czy pan skarbnik 

chciałby coś do tego dodać. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dodał, że w przyszłym roku  

ta informacja będzie troszkę inaczej wyglądać. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wtrącił, że jest nieczytelna. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu kontynuował, że tzn. 

nieczytelna, chodzi tutaj o to, że wnioskowana kwota i pozyskana wynika z umów 

podpisanych wcześniej wieloletnich, dlatego też strasznie myląca jest ta kwota tych 

pozyskanych środków, dlatego to już wydział zrobił tak, jak to było kilka lat wstecz, 

ale ona będzie musiała być zmodyfikowana w przyszłym roku. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację o wnioskowanych i pozyskanych środkach budżetowych  

i pozabudżetowych przez Powiat Wieluński w roku 2021 i sposobie ich wykorzystania 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

     Pkt 17 

Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego za rok 

2021 - temat sesyjny.  

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu przedstawił krótko 

przedmiotową sprawę. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy tam było 

25 700 000 zł, mówi o samym kredycie. 
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Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że tak  

25 782 781 zł, to jest zobowiązanie ZOZ-u, ale bez odsetek. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu dodał, że jeśli chodzi  

o tę bibliotekę, chciał wspomnieć, że ten plan był 300 000 zł dotacji, wykonanie 

300 000zł, natomiast tych środków w bibliotece nie wykorzystali wszystkich  

i to wchodzi, to się nazywa Fundusz Rezerwowy i pani dyrektor kumuluje te środki,  

i ma te środki na koncie, korzysta non stop z tych dotacji corocznych, a to co jej 

zostanie na koniec po prostu zwiększa Fundusz i te środki można by było 

wykorzystać, bo niby pani dyrektor jak mówiła by mogła przeznaczyć to na jakieś 

zakupy albo remonty. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu skierował się do pana 

skarbnika, że będą jeszcze rozmawiać z panią dyrektor, żeby uwolniła i wtedy  

sprawę tego 0,5 etatu pewnie byśmy mieli rozwiązaną. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że na te 0,5 etatu 

to by wystarczyło na pewno. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, że jednak 

Fundusz Rezerwowy musi mieć, ale może być w zmniejszonej wysokości. Zapytał, 

czy jeszcze są pytania do tego sprawozdania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest 

„za” przyjęciem sprawozdania. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie  z wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego za rok 2021 - temat 

sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

     Pkt 18 

Przyjęcie informacji z wykonania planu finansowego dochodów i wydatków 

oraz przychodów finansowanych ze środków Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 w roku 2021. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu omówił krótko przedmiotową 

sprawę. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trzeba 

sprawdzić, do kiedy te środki musimy wykorzystać, żeby pani Pakuła powiedziała,  

bo tam to było zapisane, to jest okres przedłużany, żebyśmy z tym szpitalem się 

uporali i to w konsultacjach później z panią dyrektor trzeba by było określić. Dodał,  

że wydaje mu się, że do końca roku albo do czerwca 2022r., także nie jest do końca 

pewien, ale należałoby to sprawdzić. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał kto jest „za” przyjęciem informacji. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację z wykonania planu finansowego dochodów i wydatków oraz przychodów 

finansowanych ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w roku 2021 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

     Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że chyba nie musi 

się po raz kolejny powtarzać, wszystkie te rzeczy już omawiał.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 840/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 840/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

     Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

 

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu przedstawił przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 841/22 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Uchwała Nr 841/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

     Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 842/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 842/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej na rok 2022.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał pana skarbnika, czego 

te zmiany dotyczą. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał kto jest „za” podjęciem 

uchwały w tym punkcie.  

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 843/22 w sprawie zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji 

rządowej na rok 2022 (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Uchwała Nr 843/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

     Pkt 23 

Sprawy bieżące. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w „Sprawach bieżących”, chcemy omówić pismo, które wpłynęło do Zarządu 
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Powiatu, zarówno do niego, jak i do pana wicestarosty informujące o sytuacji  

w Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach, ale tutaj jest wniosek pana 

wicestarosty, żeby zrobić chwilową przerwę. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy. 

  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje w składzie  5 osobowym. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozpatrujemy ten punkt i jego propozycja jest taka, aby wyjaśnić tę sprawę, która 

pojawiła się w związku z zaistniałą sytuacją w Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Gromadzicach. Poprosił Wydział Organizacyjny i Nadzoru o opracowanie  

z Wydziałem Edukacji, bo to dotyczy szerszego aspektu być może, zaraz przelejmy  

to na starostwo i w jednostkach organizacyjnych, bo specyfika jest różna, czyli 

opracować taką procedurę, żebyśmy mieli fundament do tego, żeby wszczynać 

jakieś postępowanie. Zapytał, czy tak pani mecenas. 

 Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w/m odpowiedziała,  

że tak. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tylko jedna uwaga, 

żeby też to w miarę możliwości było w trybie pilnym. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

w trybie pilnym i jeżeli się tutaj pojawi pani naczelnik, a jeżeli nie, to musimy tutaj 

pewnie tym się zająć i coś zostanie opracowane. Zapytał pana wicestarosty,  

czy prawda. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że jest dużo 

wzorów.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mamy 

materiał też poglądowy na ten temat. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) w związku  

z zaistniałą sytuacją w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Gromadzicach zobowiązał Wydział Organizacyjno-Prawny i Nadzoru oraz Wydział 

Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu  

do przygotowania w trybie pilnym procedury antymobbingowej, która będzie 

stanowiła podstawę do wszczynania postępowania (głosowało 5 członków Zarządu). 

Pismo stanowi załącznik do protokołu.   

 

 

Pkt 24 

Wolne wnioski. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeżeli 

będzie tylko ta sprawa omawiana to spotkamy się, czy może zdalnie.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jeśli będzie 

ta polityka to na pewno będzie zarządzeniem starosty. 

 Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w/m dodała,  

że zarządzenie starosty będzie do pracowników starostwa. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że do kierowników jednostek organizacyjnych musi mieć Zarząd, musi być uchwała. 

Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w/m zaznaczyła, że my 

nawet nie wiemy, czy ten podmiot nie ma takiej polityki. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dodał, że to będzie  

do kierowników, nad którym nadzór sprawuje starosta. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził,  

że starosta i dopowiedział, że jest według Kodeksu pracy, czyli to i tak opracowana 

będzie procedura i tak zarządzeniem się ją wprowadzi i poinformuje Zarząd Powiatu  

o tej procedurze.  
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Pkt 25 

Zamknięcie CXXXV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXXXV posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


